
Osnovno Solo Gobrovko - Dole
6obrov*o 30, t?74 6obrovko

Tel. : O1l89 -71-O4?
o - gobrovko. !j@guest. ornes. si

SVET STARSEV

ZAPISNIK

5. skupne seje Sveta star5ev Osnovne Sole Gabrovka - Dole, v Solskem

letu zor4 f zor5,ki je bila v detrtek, 4.6.2015, ob r8.oo uri v zbornici OS

Gabrovka.

PRISOTNI: Matejka Strah Bajec, Mateja BlaZid, Barbara Pavli Hribar, NataBa
Cerov5ek, Franci Bevc, Matejka Subotidanec, Bojana Rebolj, Marija Ko5ir, Mihela
Zupandid, Renata Brinovec, Mojca Mlakar

OpRAVIfBNO ODSOTNI: Domen Vrtadnik, Vanja Lov5e, Darko Cilen5ek, Sabina
Kotar, Melita Odlazek, Tanja Vodenik Vozelj

NEOPRAVIfENO ODSOTNI: Petra Gracar, PrimoZ Jako5, Tanja U5tar, Milena
Breskvar

OSTALI PRISOTNI: Igor HOSTNIK rarmatelj, Vesna PATERNOSTER
zapisnikarica, Maja Plazar, Marjeta Mrhar, NataSa Fortuna Sladid

Mateja Blaiid (v nadaljevanju: predsednica) je prisotne dlane pozdravila in ugotovila,
da je na seji prisotnih ro dlanov. Svet stariev je torej sklepden.

Kr Potrditev dnevnega reda in izvolitev overovateljev zapisnika

Predsednica je predlagala, da 5. seja poteka po naslednjem

DNEVNI RED:

1. Potrditev dnevnega reda in izvolitev overovateljev zapisnika
z. Pregled in potrditev zapisnika 4. redne seje z dne 7. 4.zol-s
3. soglasje k cenam delovnih nrezkov in uinih gradiv za Solsko leto

zorg/zot6
4. Nadstandardni program za Solsko leto zor5 /zol^6
5. Sprememba Pravil Solske prehrane
6. Organizacija med poiitnicami



Pobude in vpra5anja
Razno

Predsednicaje pozvala k pobudaln za dopolnitev dnevnega reda.Dopolnitev ni bilo。

Predsednicaje predlagala overovatetta 5。 S● e SVeta starこ ev(Эsnovneこ ole Gabrovka―

臨機「臨L濯獣ζF:。瞥:翼dttliL七提:錮誡習:淵L鷺::霊
strittali ter spr● eli naSledtti

SKLEP こt。 ■8 5・ SeJa Sveta starこ ev Osnovne こole Gabroヤka ‐ Dole bo
potekala po predlaganem dnevnenl redu.Zapisnik 50 S● e SVeta starこ ev
Osnovneこole Gabrovka― Dole bosta overovila Franci Bevc in Renata
Brlnovec.

》ZA≪ predlagani sklepje glasovalo llこ lanov.

K2Pregled in potrditev zapisnika 4.rednc geie z ttne 7。 4920■5

Predsednica je p● aSnila, da je bil zapisnik 4。  Sae Sveta stargev Osnovne こole
Gabrovka― Dole ovetten in da bodo morebitne pripombe zabeleを ene in spr● ete v
zapisniku 5。  S● e. Predsednica je こlane pozvala k pripOmbam na zapisnik 4・ Sde.
Pripomb ni bilo,zatO sOこ lani sveta starこ ev spraeli nasledtti slClep.

SLEPこ t。 23 SVet Starこev Osnovneこ ole Gabrovka― ]Dole spreJIne zaplsnik

40 redne s● e,Z dne 7・ 4020■ 5,V predlo老 eni obliki。

》ZA《 predlagani sklepje glasovalo ll danOv.

20■5/20■6

Predsednicaje povedala,daje prttela s strani gole seznam delovnih zvezkOv s cenami。

Povedala je,da inOra svet stargev podati ravnatettu SOglatte za SkupnO ceno delovnih

zvezkov in uこnih gradiv za golsko leto 2015/2016。  Seznan■ je priloga k zapisniku.

Besedoje predala ra、 matettu.

Ravnateu je pOVedal,da smo pripra、 ■li seznam delovnih zvezkOv s cenanli.Predsta、 ■1

je skupne cene po razredih z lanskimi skupnimi cenamio Na primeru je zagoto宙
l,

kakoje ζola pripomogla k zniZattu skupne cene. Delovni zvezki na seznamu so izbira
strokovnega delavca,za katerega meni,da so potrebni za kvalitetno izvedbo pouka.
Opozoril je,da v skupno ceno v doloこ enih razredih niso vkbuこ eni de10vni zvezki za
izbirne predmete(npr.francoこ こina in nemここina)ter atlas,kije pripomoこ ek uこencu
pri delu doma.

Ravnatelj je,pojasnil, da nadeloma bi lahko izvedli pouk tudi brez delovnega zvezka.
Ponovil je, da je to izbira strokovnega delavca, ki predmet izvaja in meni, da bo to
pripomoglo pri kvaliteti izvedbe predmeta ter pri storilnosti v dasu izvedbe predmeta.
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]イfたθ[ο Zupanご:ご たzα 71inα :ο,zαたαjぶο:α ■e dolοざf delου72fた Zυczたου pri predmeriた 。た:

υ υοごf■inおο ροrabljenf οzirοttα セροlnicnf.

RavnateU je paasnil,daje obiこ 巧no pri predmetih,kateriimtto ma可こi ObSeg iⅣ edbe,

ma可 ObSeをen delovni zvezek in poslediこno tudi cenoこ io POVedal je,da uこ iteu velik0

nalog pripra、ηo sami, kar se pozna na koliこ ini tiska na tiskalnikih in po porabi

papitta.V primetta宙 z lanskimこolskim letom smo letos porabili mnogo veこ papitta za

tiskatte de10Vnih nalog, kar je posledica lanskega pritiska stargev na varこ evattu

skupnih cen delovnih zvezkov.

Predsednica je starge opozorila,da glede na to,da poda svet stargev samo lnnenJe in

soglatte ter da zadevo teを ko spremenil■ o,niti nilna snlisla razglabbati na dolgo.

Mtta Plazar seje sai pridruを ila ob 18.23 uri.

Medこlani seje priこ ela razprava o ne uporabbenih de10vnih zvezkih.Mn9可 a so,da se

doloこeni delovni zvezki premalo uporabbttO SkOZi leto in up巧 o,da Se talgni prilneri

ne bodo ponOvno paa、・ li. Nekateri こlani so podali opazko o komercialnih trikih
prodtte.To Se paa・7i pri kompletih Lili in Bine,芍 er ti pOleg vsiliio ge nakup kode do

dostopa na spletno aphkaciio Lili in Bine.Nekaterilnこ lanom pri Liliin Bine ni vこeこ

med predmetno iⅣ巧atte pOuka Oziroma sam delovni zvezek ima na eni strani en
predmet― na drugi paこisto drugio Poteln pa tudi uこ iteb izvtta pOuこ evatte poこiStO

drugaこnem vrstnem redu.Uこ enciso potem zmedeni pri uこ ettu,kerje potrebno malo

v enem delovnem zvezku predelati,potem pa malo v drugem,itdo Matteta Mrhar,ki
pOuこ可e po Lili in Bine,je povedala, da pB「o leto uこ iteu obiこ巧nO iZVtta pOuk po

vrstnern redu po delovnih zvezkov, nasledtte letO pa sebi malo prilagodi za latte

r絆 「鳳 脇 盤∬ ∬酬 常 響 堀∫棚 蹴 盟 窓 常
t騒

Bine 3。 Ra、/nateb je p● asnil,da bomo po koncu pouka zadevo reklamiralio Opozorilje

tudi, da mor巧 o biti Stargi pri nakupu delovnih zvezkov pozorni na pra、 ■lnoこ ifro

delovnega zvezka。

Po razpravije predsednica predlagala naslednji

SKLEPこ t。 38 SVet Starこ ev OsnOvneこole Gabrovka… ]Dole poda ravnateuu
soglatte za Skupno nabavno ceno delovnih zvezkov in drugih uこ nih gradiv
za posameznirazred zaこ olskileto 20■ 5/20■ 6。

Pri sesta刊 attu seZnama delovnih zvezkov zaこ olsko leto 20■ 6/20■7 pa
差el10,da se upoこtevtto nJihOve pripombe.

》墾《predlagani sklepje glasovalo llこ lanov.

懃   Nadstandardni program zaこ olsko leto 20■ 5/20■ 6

Predsednica je besedo predala ravnateuu. Ravnatett je pOVedal, da to soglatte
potreb可 e za OrganizacJO dela v nasledttemこ OISkem letu,in sicer:

― V vrtcu bo malo matt otrOk,Stt zaradi Starosti、 Tisanih otrok teЙ ko drugaこe

sesta、■skupine.

つ
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- V Solo se lahko zgodi, da bodo, zaradi r.ar6evanja ministrstva, drugadni
oddelki. Povedal je, da se bo trudil zagovarjat nasprotno.

- V podalj5anem bivanju bo veliko otrok, kar lahko postane problem. Problem se
bo re5eval z izvajanje razlidnih dejavnosti v dasu podaljianega bivanja (npr.
ZZS, interesne dejarrrosti ).

- Jutranje varstvo se bo izvajal v Gabrovki.
- Manj5e udne skupine se bodo izvajale v oddelku 6. in7. razreda, po eno uro na

teden, za predmete MAT, SIJ in TJA.
- V t. razredu v Gabrovki bomo imeli drugo strokovno delavko Majo Sever, ki bo

poleg uditeljice Lidije Jev5ovar.
- Predstavil je obvezne izbirne predmete in neobvezne izbirne predmete.

Ravnate! je povedal, da potrebuje tudi soglasje za naslednje stvari:
- ZSVN za udence 5. in 6. razreda, od r4. 12. 2o7S do 18. tz. zor5, na Kopah.

Povedal je, da je ponudb za izvajanje ZS\tJ zelo malo, saj vedina ponudnikov
ne izpolnjuje vseh pogojev, kijih doloda zakonodaja.

- S\,'II za udence 7. razreda, od zt. 9. zot5 do 24. g. 2o1S v CSOD v domu
>BreZenka" v Fijesi.

- ZaZdrav Livljenjski slog se pridakuje nov razpis.
- Prostovoljec EVS (prostovoljec iz tujine)- s sodelovanjem Mladinskega centra

smo opravili akreditacijo in kandidata Ze i5demo. S tem projektom ielimo
udence seznaniti z drugadnim jezikom in drugadno kulturo.

- Plavalni tedaj za otroke iz vrtca, za f. in 2. razred.

Ob 18.35 uri je sejo zapustila Mateja Subotidanec.

Gradivo, predstavljeno s strani ravnatelja, je priloga zapisniku.

Predsednico zanima. kateri jezik bo qouoril prostouoljec, ki ga zauod iiie?
Ravnatelj je povedal, da iSdemo kandidata, ki govori nemSdino in angle5dino. Pojasnil
je, da smo letos za en teden ie imeli na obisku prostovoljko iz Spanije.

Predsednica je predlagala, da sprejmemo naslednji

SKLEP 5t. 4: Svet stariev Osnovne Sole Gabrovka - Dole daje soglasje k
predlogu ravnatelja o nadstandardnih storitvah za Solsko leto zo15/16.

>ZA< predlagani sklep je glasovalo ro dlanov.

ICq Sprememba Pravil Solske prehrane

Predsednica je besedo predala ravnatelju. Ravnatelj je povedal, da je pri5lo do nekaj
sprememb v zakonodaji. Posledidno moramo uskladiti tudi Prar.ila Solske prehrane.
Po Zakonu o Solski prehrani morajo vse spremembe v pravilih predelati uditeljski
zbor in svet starSev. Kondno obliko pa sprejme organ svet zavoda.

Ravnatelj je povedal, da je najved sprememb nastalo pri subvenciji malice in kosila.
Po novem je to obvezo prevzel pristojni center za socialno delo. Zato so bili v I'edini
dlenov, v zvezi z subvencijo, dtani. Ostalo je le nadin obradunavanja subvencionirane
prehrane v prar.odasni oziroma nepravodasni odjavi obroka. elane je seznanil s
predlogom uditeljskega zbora, in sicer:
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8.こlen

(Skupina za prehrano)

Ravnateu inlentte pet dansko skupino za prehrano,kijo sesta、 巧荀o:

p̈redstavnik strokovnih delavcev,

::::1響::榛∫::i:I'
―predstavnik uこ encev rnatiこneこole Gabrovka,
…zdrⅣst■/eni delⅣ ec ZD Litja

柵 ■畿ぎT蹴撲ぽ認器FT綿∬瞥億1:鶴LuQ s prenehattem ddOVnega
razmeゴ a v zaVOdu,s prenehattemこ Olatta otrOka na zavodu.

donfrali p:α ざIο malice υ οbliたibο [7sttα .

Ravnateu je pOVedal,da malico j● o vsi na nagi goli.Problem pa je pri kosilih.

Obiこ可 nO tisti,kisi ga res ne mor● o priVOこ こit,se natt ne prJa・ ■JO oziroma ga otta、 η o

od obroka. InlaJo pa vsi uこ enci po doloこeni uri lnoを nost vzeti hrano,ki ostane od

obrokovo Na vobo ilnttO tudi vedno vodo in nesladkanこ 巧.VelikO paje tudi primerov,

ko so otrocilaこ ni,ker neこ esa noこ●ojesti。

Priこela se je razprava o prehrani.ёlani so mnetta da hrana 、' vrtcih ni dovob

kvalitetnao Nataこ a Fortuna Sladiこ je izkazala skrb o lakoti svoJega Otroka,ker Jl Je

otrok Йe veこkrat omenil,daje v vrtcujedel samo kruh,ker mu namaz ni bil vgeこ .Tudi
Zun荀 こOle je sliこala ogromno kritiko Ve za こolo, ki da uこ enceln tudi sladek sok,

kremこ nite in ostalo nezdra、7o hranoo Mtta Plazarje p● asnila,da je ta gola zagotovo

縄需:認:1驚留鶴:糧1器鑑 器∬野盤濶柵 棚麓l留|

so predvsem mnetta,da se otroku preveこ popuここa in se ga doma premalo usmetta k
zdravemu prehrattevattuo PredSednica je povedala,da nJo bott skrbi kuhana hrana
oziroma zaktt je tOhk0 0dPadka.Kot zunanji opazovalec bi si lnislila,da zavod tako
slabo kuha tople obrokeo Mtta Plazar je povedala, da lahko kosilo, po predhodni
ntta宙 ,jedO tudi zunatti Ottemalci.Ⅶ udnO jih povabi,da ga poskusloo Bal・ bara
Hribar Pavli je povedala,da sama dela na drugi 6oli in v primeゴ a宙 z ttihOVO g。1。

,

ima gola v Gabrovko odlに no sesta■71ien jedilnikeo Sama je opazila,daje pomembno

kako se otrokom obrok predsta、 ■.Nataga cerovこ ekje povedala,da nekateri otroci res

ne maraO d01oこ enih sh′ ario Povedalaje,daこ olaこeli,dajih vsa poskusjo in sibettu s

hrano pa zelo nasprotuJe。

Predsednicaje predsta宙 la tten predlog za spremembo v Pra宙 lih zaこ olsko prehrano,

in sicer v 8。 こlenu se doda toliko predstavnikov stargev,da bo vsak starこ iz ene enote.

I凛:蹴:雷童r:∬漁F騒溜lT論£留澪器獄l記よ脳鶏ide

SKLEPこ t.53 SVet Starこ ev Osnomeこole Gabrovka‐ Doleje bil seznanJen s
spremembanli Pravilこolske prehrane.PodajaJO predlog svetu zavodu o
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dopolnilルi8。 こlena,da se v skupino za prehranO dod可oこe Starこi tako,da
bodo predstavnikiiz matiこneさole,podruttniこ ne 6ole in、囃 ca.

》ZA≪ predlagani smepje glasOvalo lo danov

K■ Organizaciia med,oこ itnicami

Predsednica je besedo predala ravnatebu.Ravnateli je pOVedal,da bo pedagoも ki del

neaktiven Od 13 7 2015 d。 21.8 2015・ Uprava bo zapia od 13 7 2015 d0 17・ 7・ 2015・
Zヽrtec na Dolah bo v jullu zaprt Lokacta iZVedbe predも olskega programa bo v
Gabrovki usHaien s tiζёelliem.V601i bo deloval dva tedna,v ёasu,kO se bo generalno
ёistil spodtti vieC

m鉗『臨罵認,mRM_嚇
T蹴遇留1:r島協濃

0∬
ぶ肥

露曽1ぷ1:L舒3甜:∫『1:謂:点1几::よ穏a翠響:ょ瑞器il視跳I「

棚辮も麟1lblЪlezl謂:駕ι『11淵:『■Wil出:T宙締北:
prevoze,ki sO potrebni Vendarje marsikaktten prevoz tatten,kije zunai nornlativo、 ア

.

n古;nwilttni∫1:錦∬燎 :厳‖せ1咄趣
a徽

』lξちf‖誡 農 常 ば り]
nasledtte letO bOmo pripra宙 li prevoze optimalno,lcier bomO pOSkuも ali vzeti takこne

rl器温 二 :1『射『111譜1線
'謄 1:「常 怒 思 器1:髯:ゝ:w轟、瀧:麒

prevozi do iste lokacje Po zakonu ima vsak otrok pra、 ■co do prevoza vもolo in iz 6ole

m″:ぷ憮詭1:1竃¶子電::∬儡∬‰漁器:∬笹ζ島』電器虚:ぷ上
pa tu nastane problenl,ker doloこ eni startti poskuも 荀O dOkazati,da je ttihov OtrOk na
盟 ::1ピ∬Wll需飩 為L総」職 eヽ用電L:l精:∫蝋
SV00 VOliO uVebavliaiO na tak natin, da gredo na obё ino in tam zadeve

l¶ 灘 翻 :・鵡 1:窯鷲 rヽimi岳 l号11::拙麗 鋼 覆躍 誂 磐I群::よ
se karkOli starζ i lotjo,je pametno da se pra pogovor」 OSも。lo.Otrokje upra宙 こen do

:】濫l:L評盤:話観itst‰誌∫:et認『鼻出:話 さ鵬』軋Litti
p。10vicO in naprei nam bOdO ukinili prevoze,ki niso v skladu z normatiヽ ■.Predlaga,
da se zadeve reも 可e naも。li Podalje,da 6ola zagovatta pOZiVno staligёe do tega.ёlane

poprosl,da se o tem pogovorlJo v razredu s startti Lansko leto Je moral vloを it zelo

veliko truda,da smo na Dolah obdrを ali takも ne prevoze kot so bili

Nataζ a Cerovζek je ravnateta opOmnila,da se bo v nasledttemも OISkem letu poia宙 l

problenl pri prevozu glede starosti― bo 8 otrok inlagih od 12 1et.
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omenj enem iasu nimai o nadzora.
Vodja podruZnidne Sole Marjeta Mrhar je povedal, da je vedno prisoten deZurni
uditelj in da se nadzor nad udenci stalno izvaja.

Ob 19.55 uri je sejo zapustila Barbara Pavli Hribar.

Ravnatelj je povedal, da je Obdina tudi javno preko radia star5e pozvala k vpisu otrok
v vrtec na Pol5nik. Nekaj otrok, za katere smo v dasu razpisa prijeli rpis v vrtec, ie
obiskuje vrtec Pol5nik, vendar v tem primeru dakalni seznam ne spremeni. Obdina ne

Zeli poslu5ati, da je na dakalnem seznamu tz otrok, ki so r. starostniki in jih je dovolj
,a in oddelek. Predsednica predlaga, da se priloZen dopis dopolni 5e z preostalo
problematiko o pomanjkljivosti v vrtcu in Soli ter se po5lje obdini. Sprejeli so

naslednji

SKLEP 5t. 6: Svet star5ev Osnovne Sole Gabrovka - Dole je bil seznanjen s
predlogom Domna Vrtainika. Na podlagi predloga se pripravi dopis in
po5lje Obiini glede Siriwe vrtca na Dolah pri Litiji.

>>ZA<< predlagani sklep je glasovalo 9 dlanov.

Franci Bevc je izrazil skrb glede izvedbe evakuacije otrok iz podalj5anega bivanja v
primeru poZara. Meni, da poZarni red ni zajel vseh dejavnikor,,, de pride do poZara.

Opazil je, da je sicer v potrjen zi-igom in podpisom.

Zadeuo

urtec u Obiini Litija. Obrazloiiteu Domna Vrtadnik: >Prauilnik je star in

rauilni,

Ravnatelj je obrazloZil, da
kmetovalca. Predsednica je
na septembrski redni seji.

smo imeli
predlaga, da

podoben primer
zadevo preudimo

tudivzvezizstatusom
in se ponovno obravnava

ilavnateli je povedal, da obidajno otroci na zakljudnih prireditvah pokaZejo_kaj se

otroci rt oii leto naudijo. Strinja se, da se_na koncu Solskega leta stvari naberejo,

vendar opazi,da otrociiudi radi nastopajo. elani so mnenja, da naj otroci manj vadijo
in naj sefv pred5olskem dasu, ved igrajo, ker v Soli tega ne bodo morali ved.
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F7・α71Cfjα Beυ cα ′ο zαnimα :ο,ce se rα たた。υ ζο:ο prf72CSe SIα dο lcd zα οιrοたc.Obrα z:οをfI

′e,daル :fわ s staだ j prfprα υ:ιf darflce s pοsυelflο772.PO:ea rοをfce zα uどfセ :デfcο 2cI:わ

pοdarfli u&nce771 SIα ごοled.
Ravnateu je pOVedal,da za ta prilnerlahko prines● o sladOled.

K7Razno

Predsednica sejeこ lanorn zahvalila za udeleを bo in zakuuこ ila s●。Ob 20。 20 uri.

Zapisnikarica: Predsednica Sveta star5ev
OS Gabrovka - Dole:

Overili:

Franci BEVC

Renata BRINOVEC

Priloge zapisniku:
Seznam delovnih zvezkov, s cenami, za Solsko leto zor5/2ot6
Predstavitev ravnatelja o nadstandardnem programu za zot5lzot6 in
organizacijo dela
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